
Ad 17 
Sprawy różne. 
 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy ze 
Społecznościami Lokalnymi 
 
Członek Komisji Paweł Bierżyn zwrócił się z prośbą, aby w miarę możliwości dokonać przeglądu stanu 
nawierzchni dróg miejskich, zdiagnozować w których miejscach po zimie utworzyły się ubytki  
w asfalcie oraz spróbować je uzupełnić (np. na ul. Dubicze, ul. Kazimierzowskiej). 
 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że przegląd dróg miejskich prowadzony jest na bieżąco przez 
pracowników tut. Urzędu, zaś remont dróg bitumicznych poprzez uzupełnienie ubytków w jezdni 
mieszanką mineralno-asfaltową na gorąco został zaplanowany na miesiąc kwiecień. 
 
Członek Komisji Ewa Tarasiuk w nawiązaniu do planowanej w 2025 roku przebudowy/remontu ulicy 
Chmielnej na wysokości adresów 25 – 25H, zwróciła się z pytaniem, czy przewidziane jest 
zabezpieczenie rowu, przebiegającego wzdłuż ulicy (np. położenie kręgów) na rzecz ewentualnego 
poszerzenia drogi (dot. zaułku ulicy Chmielnej). 
 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że w bieżącym roku w budżecie miasta przewidziano jedynie wykonanie 
dokumentacji projektowo-kosztorysowej na przebudowę przedmiotowego odcinka drogi wraz  
z budową i przebudową niezbędnej infrastruktury technicznej.  
W ramach przewidzianego zakresu robót budowlanych, z uwagi na wysokie koszty, nie planuje się 
likwidacji rowu oraz wykonania w tym miejscu odcinka rowu krytego poprzez wykonanie rurociągu.  
W zakresie wykonania przyszłych robót przewiduje się jedynie konserwację istniejącego rowu oraz 
jego zabezpieczenie poprzez wykonanie odpowiedniego wygrodzenia.  
 
Komisja do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego oraz 
Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
 
Komisja przyjęła wniosek o rozważenie możliwości dofinansowania nauki pływania dla uczniów klas  
I-II szkoły podstawowej ze środków finansowych na rozwiązywanie problemów alkoholowych za 
pośrednictwem świetlic socjoterapeutycznych oraz po odpowiednim opracowaniu programów 
profilaktycznych na rozwiązywanie problemów alkoholowych. 
 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że w ramach Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i przy współpracy z Podlaskim 
Wojewódzkim Szkolnym Związkiem Sportowym, a w ubiegłym roku z Podlaskim Okręgowym 
Związkiem Pływackim, cyklicznie co roku były organizowane bezpłatne zajęcia z nauki pływania dla 
uczniów klas I-II szkół podstawowych z miasta Bielsk Podlaski. W ramach zajęć finansowano dowóz 
uczniów, opłatę instruktorów, bilety wstępu, wynagrodzenie opiekunów uczniów klas biorących udział 
w zajęciach. 



2 
 

Ponadto Burmistrz Miasta informuje, że Miasto planuje dalszą kontynuację działań w 2025 r. W tym 
celu złożyło deklarację udziału w programie „ABC pływania” 2025 do Podlaskiego Wojewódzkiego 
Szkolnego Związku Sportowego. W przypadku otrzymania dofinansowania zajęcia będą realizowane w 
okresie od września do grudnia 2025 r. Wkład własny Miasta do zadania pokryty zostanie ze środków 
finansowych przeznaczonych na realizację Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani.  
 
Członek Komisji Mirosław Gołębiowski poruszył następujące sprawy: 

1. W zakresie nawierzchni wokół ratusza oraz otoczenia ratusza i przyszłego muzeum (Plac 
Ratuszowy 9) - zwrócił uwagę na zdekapitalizowaną nawierzchnię wokół ratusza, szczególnie 
od strony południowo-wschodniej, podbudowę pod kostką brukową niedostosowaną do 
obciążeń generowanych przez pojazdy ciężarowe (np. montaż scen), co przyczynia się do 
tworzenia zastoisk wodnych po opadach deszczu. Wniósł o zaplanowanie zmian w otoczeniu 
ratusza w związku z przyszłą adaptacją budynku przy Placu Ratuszowym 9 na muzeum  
i poprawę przestrzeni estetycznej wokół przyszłego muzeum. Zasugerował uwzględnienie 
spójnej koncepcji estetycznej i urbanistycznej dla obszaru: ratusz – ul. Kościelna –  
ul. Sienkiewicza – pomnik Jana Pawła II.  

 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że otoczenie rzeczonego budynku stanowią działki niebędące  
w posiadaniu gminy miejskiej. Rewitalizacja pierzei Placu Ratuszowego jest ciekawym pomysłem 
wymagającym przemyślenia w przedmiocie jego realizacji ze szczególnym uwzględnieniem źródeł 
finansowania inwestycji. 
Spójna ogólna koncepcja estetyczno-urbanistyczna dla obszaru ratusz – ul. Kościelna –  
ul. Sienkiewicza – pomnik Jana Pawła II powinna stanowić jeden z elementów aktualnie 
opracowywanego Planu Ogólnego Gminy z uszczegółowieniem w postaci ewentualnego miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego. Podjęcie decyzji o wszczęciu takich prac byłoby jednak 
zasadne nie wcześniej niż po uchwaleniu Planu Ogólnego. 
 

2. W zakresie zagospodarowania działki przy ul. Sienkiewicza (południowa strona Bazyliki) - 
wiadomym jest, że działka, na której obecnie parkuje autokar posiada kilku współwłaścicieli 
(spadkobierców) i ma w niej swój udział również Miasto. Poprosił o podjęcie działań  
w zakresie uporządkowania tej działki, bo obecnie nie stanowi ona pozytywnej wizytówki 
miasta. Wniósł o udzielenie informacji co w zakresie poprawy estetyki oraz uregulowania tego 
stanu zostało zrobione, aby działka była zagospodarowana tak jak być powinna? Czy jest 
możliwe podjęcie działań administracyjnych w zakresie uporządkowania tej działki oraz 
regulacji własności tego terenu?  
Ponadto wniósł o podjęcie działań w zakresie poprawy stanu technicznego chodnika, który 
jest zdekapitalizowany (od południowej strony Bazyliki). 

 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że z uwagi na złożoność sprawy odpowiedź zostanie udzielona odrębnym 
pismem w późniejszym terminie. 
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3. W zakresie utrzymania estetyki działki w kierunku wschodnim od Bazyliki - wniósł  
o dopilnowanie obowiązków właściciela w zakresie utrzymania terenu działki we właściwym 
stanie wizualnym. Powinna być podjęta interwencja w sprawie poprawy estetyki działki, która 
obecnie została ogrodzona łańcuchem. 

 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że z uwagi na złożoność sprawy odpowiedź zostanie udzielona odrębnym 
pismem w późniejszym terminie. 
 

4. W zakresie ul. Kościelnej - wniósł o podjęcie działań w celu likwidacji ubytków w nawierzchni 
ulicy i poprawy jej stanu technicznego. 

 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że remont dróg bitumicznych poprzez uzupełnienie ubytków w jezdni 
mieszanką mineralno-asfaltową na gorąco został zaplanowany na miesiąc kwiecień. 
 

5. W kwesƟi narożnej działki przy ul. Kościuszki i ul. Sienkiewicza - wniósł o podjęcie działań  
w zakresie poprawy estetyki terenu tej działki, która jest działką prywatną (obecnie na 
sprzedaż), ale która w bardzo bliskiej odległości od Bazyliki psuje wygląd tego otoczenia. Jest 
ona nieuporządkowana i panuje na niej nieład. 

 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że z uwagi na złożoność sprawy odpowiedź zostanie udzielona odrębnym 
pismem w późniejszym terminie. 
 

6. Dot. problematyki chodników i organizacji ruchu na ul. 11 Listopada oraz po oddaniu do 
użytku ul. Wierzbowej, a także drogi krajowej nr 19 - wniósł o monitorowanie tych spraw  
i wychodzenie z inicjatywami w celu uzyskania informacji dotyczących planów realizacji tych 
przedsięwzięć w zakresie organizacji ruchu np. na skrzyżowaniu za przejazdem kolejowym 
oraz uzyskania informacji na temat organizacji ruchu po oddaniu do użytku DK 19 i oceny 
wpływu na ruch lokalny. 

 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że przedmiotowy temat będzie systematycznie monitorowany, a w miarę 
zaistniałych potrzeb wszelkie wątpliwości zostaną poddane analizie we współpracy z zarządcą 
właściwego pasa drogowego. 
 

 


